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Ontbreken buurthuis in Floriande , Wijkraad Floriande 
 
In de wijk Floriande wonen ruim 18.000 mensen en het is daarmee de grootste wijk van de 
Haarlemmermeer. Er staan nu meer dan 6800 woningen in de wijk. Floriande is een Vinex-wijk en 
dus een wijk met veel kinderen. Maar de wijk is inmiddels ook ruim 20 jaar oud. Dat betekent dat 
veel kinderen inmiddels de puberleeftijd hebben bereikt.   
Daarnaast betekent dit ook dat veel inwoners inmiddels ouder aan het worden zijn en er steeds 
meer zorgvraag komt in de wijk. Was het voorheen zo dat de ouders elkaar ontmoeten op het 
schoolplein en de sportvereniging, met het stijgen van de leeftijd is er inmiddels behoefte aan 
andere ontmoetingsruimte zoals plekken waar men koffie kan drinken en elkaar kan ontmoeten om 
te vergaderen, waar vaccinatie kunnen plaatsvinden, overleggen plaatsvinden met de gemeente 
voorlichtingsavonden kunnen plaatsvinden, een locatie voor onze jaarlijkse loterij voor de 
kerstbooninzamelingsactie en om vereenzaming tegen te gaan.  
In de wijk wonen dus naast de langzaam ouder wordende bewoners ook veel jongere mensen van 
tussen de 30 en 60 jaar en expats die op zoek zijn naar een ander ruimte dan een ruimte voor 
kinderen of een woonkamer bij een ouderencentrum.  
Bij een bezoek van de burgemeester aan de bewonersvergadering van de wijkraad Floriande heeft zij 
al aangegeven dat een apart wijkcentrum of buurthuis er niet inzit. Dat betekent dus dat we op zoek 
moeten naar een geschikte locatie in bestaande panden waar we een ontmoetingscentrum kunnen 
realiseren.  
Hoewel er diverse maatschappelijke panden zijn in de wijk, blijkt keer op keer dat dit toch geen 
oplossing biedt.  
- Studio 5 (Maatvast) geeft aan geen ruimte te hebben voor volwassenen;  
- Het huis van de buurt is ’s avonds niet open terwijl er overdag alleen bewoners van het  
  zorgcentrum zitten;  
- Het honkbalstadion ligt tamelijk ver van het centrum, wil wel mensen binnenhalen maar  

verwacht daar wel wat voor terug;  
- De bibliotheek is nog een optie maar die wordt flink gekort en zal de ruimte ook niet gratis  

ter beschikking stellen. Bovendien is dit pand maar beperkt geopend in de avond;  
- De community school zou een optie kunnen zijn. Die heeft ruimte vooraan in het gebouw. In  

het verleden konden we daar niet huren omdat de huurder dat niet wilde. De huidige 
directeur is wel bereid dit te doen maar die vertrekt binnenkort.  

 
Zoals u ziet is het lastig om in deze wijk iets op te zetten om de sociale cohesie in deze wijk te 
verbeteren. Als een buurthuis er niet in zit dan zouden de maatschappelijke organisaties in wijk 
samen met de wijkraad graag een ontmoetingsplek realiseren in Floriande.  
Daarom wil ik u vragen om medewerking voor het vinden van een geschikte locatie voor deze 
activiteiten en de betreffende verhuurder bewegen hieraan mee te werken. Vaak zijn het panden 
van de gemeente dus wij zien niet in waarom daar geen medewerking aan verleend zou kunnen 
worden.  
Zorg voor een beheerder op die locatie zodat deze ruimte ook in de avonduren geopend kan zijn.  
Het is echt noodzakelijk dat we alle mensen in de wijk meenemen en niemand eenzaam achterlaten 
in hun huis. Laten we er samen voor zorgen dat we een mooie ruimte kunnen realiseren waar 
iedereen terecht kan voor al hun vragen en onzekerheden in onze maatschappij.  
U als raad kan samen met de maatschappelijk organisaties en de wijkraad ervoor zorgen dat er een 
geschikte ontmoetingsplek komt voor de bewoners van de wijk Floriande.  
Wie van u pakt het op?  
 
 


